

စီမံကိန်း၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ

ကြေညာချက်

(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ လ ၁ ရက်)

၁။ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၂၃) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေထိလက်မှတ်နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက်မှတ်များ ၈-ထပ်ခရောင်း ၅ ရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့၊
လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် (ဇူလိုင်လ) ။ ။ လဆန်းနံနက်ပိုင်း (၅) ရက်၊
လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် (ရန်ကုန်) ။ ။ လမတုန်မီ ရက်သတ္တပတ်၊
အောင်ဘာလေ သိန်းဆုဖွင့်ပွဲ ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့၊

ရရှိသည့် ဆုငွေစာပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ

စည်းကမ်းချက်များ

ဤလက်မှတ်တိုင်အောင်လူသည် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူညီပြီး မြန်သည်ဟု မှတ်ယူရမည် -

၀၁ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြနိုင်မှသာလျှင် ဆုငွေထုတ်ယူနိုင်ရှိပါသည်။

၀၂ ။ တင်ပြအောင်ခံသော ဆုငွေလက်မှတ်၏ အကျဉ်းနှင့်ဝင်ငွေတန်ဖိုးကို တစ်ဆတ်တစ်စိတ် ထည့်မနီ၊ ဝိုင်မြတ်စုတ်ခြံနေသော ဆုငွေလက်မှတ်များ ဆုငွေထုတ်ပေးမည် မထုတ်ပါ။ အကျဉ်းနှင့်ဝင်ငွေတန်ဖိုးများတွင် ပြင်ရာ၊ ချက်ရာ (သို့မဟုတ်) မူလအနေအထား ဣသိလွှတ်မှုကိုမတွေ့ရှိလျှင် မြစ်စေ၊ ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ပြင်းထန်စွာ ရှိသည်။

၀၃ ။ ဤလက်မှတ်တိုင်အောက်တွင် ဝိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ စေ့တိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် စီမံချက်ပေးသော အချက်များ၊ အခြားပေးခြင်းများ၊ ကန့်သတ်ခြင်းများ စသည်တို့ကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ လက်ခံ စဉ်းစားပေးမည်မဟုတ်ဘဲ ဖော်ပြချက်များကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ အတည်ပြုနိုင်ပါသည်။

၀၄ ။ ဆုငွေများကို ရန်ကုန်မြို့ရှိ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနနှင့် မန္တလေးမြို့ရှိ အောင်ဘာလေ သိန်းဆုဌာနမှ (မီးခွဲ) တွင်လက်ခံရရှိနိုင်ပြီး သတ်မှတ်ထားသည့် နည်းစနစ်များဖြင့် တစ်ဆတ်တစ်စိတ်လက်မှတ်တင်ပြနိုင်ပါသည်။ ဆုငွေထုတ်ပေးမည့် အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၀၅ ။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုလက်ခံစဉ် ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများ၏ အခွန်အတမ်းကောက်ခံခြင်းမပြုသော ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာစာပြန် ထိမ်းမြားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၀၆ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြသူ (သို့မဟုတ်) ဝိုင်ဆိုင်သူသည် နိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နှင့်ဆိုင်ရာ ဖြစ်ပျက်ချက်များကို ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ပြီး ကျန်ရှိသည့် အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးက လုံခြုံစိတ်ချရအောင် ဝိုင်ဆိုင်မှု စုစည်းပေးခြင်းကို ရပ်ဆိုင်းထားနိုင်ပါသည်။

၂။ (၂၃) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် ဆုမဲများမှာ အမြင့်ဆုံးဆု ကျပ်သိန်း (၁၅၀၀၀)၊ အနိမ့်ဆုံးဆုမဲမှာ ကျပ် (၅၀၀၀၀) ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်ထုတ်ယူခြင်းမရှိသော ဆုမဲများ၏ ဘဏ္ဍာသိမ်းရငွေ ကျပ်သန်း (၂၅၀) အားလည်း ဆုမဲများထပ်မံချီးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ